

# MAGAZINE



YOUR PERSONAL COPY

**GÈNES**  
Contes du clair-obscur

**230**

Juin 2016  
AVEYRON  
YUNNAN

## Apothicaire des sens

**Transmission** Odaïtès est née de l'envie de trois sœurs de revenir à l'essence même du soin cosmétique. Initiées par leur aïeule aux vertus et senteurs de la distillation des fleurs pour confectionner ses baumes, les trois fondatrices redonnent vie à ces formules en retournant aux vraies matières, pures et originelles. Ainsi Odaïtès propose 4 soins sensoriels aux actifs précieux (sève de dattes, huile vierge de figue de barbarie, jus frais d'aloë vera, néroli...) pour un soin anti-âge aux pouvoirs hydratant, antioxydant, anti-inflammatoire et régénérant.

**INFO** [www.odaïtes.com](http://www.odaïtes.com)

**Ode to the senses** Odaïtès was founded by three sisters motivated by the desire to delve into the very essence of cosmetic care. Their grandmother taught them the beneficial properties and scents of floral distillations when used to make skin balms. The sisters have revived these formulas, using authentic, pure, original substances. Odaïtès has come up with four sensorial anti-age treatments containing rare active ingredients (date sap, virgin Barbary fig oil, fresh aloe vera juice, neroli, etc.), with moisturizing, antioxidant, anti-inflammatory and regenerative properties.

